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Susan Berg Kristiansen

Værøy, den 16.01.2020

SAK OPPTIL KOMMUNESTYREBEHANDLING

Vi ønsker å få opp følgende sak opp i førstkommende kommunestyremøte:
Lydopptak av møter i formannskap og administrasjonsutvalg

Opposisjonen ønsker lydopptak av møtene i formannskap og administrasjonsutvalg.
Dette for å sørge for gode prosesser der innbyggerne får ta del i sakene vi som politikere
behandler.
Vi foreslår lydopptak for spare sekretær for det ekstra arbeidet filmopptak medfører.
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